
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – kwiecień 2024 

2 kwietnia – odbyło się uroczyste podpisanie porozumienia pomiędzy ZIT SSOM oraz 

Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie dofinansowania przyznanego 

SOM w nowej perspektywie unijnej. 

7 kwietnia – w całym kraju, a więc i w naszej gminie, odbyły się wybory samorządowe. 

Wybieraliśmy przedstawicieli do władz gminy, powiatu i województwa. Na terenie naszej 

gminy funkcjonowało pięć obwodowych komisji wyborczych: w Kobylance, Reptowie, 

Morzyczynie, Kunowie i Bielkowie. Wybory przebiegły spokojnie, nie odnotowano żadnych 

incydentów. Frekwencja w naszej gminie wyniosła blisko 64%. 

12 kwietnia – podpisaliśmy umowy na zakup autobusu szkolnego i budowę stacji ładowania 

pojazdów elektrycznych. Na te przedsięwzięcia otrzymaliśmy dofinansowanie z programu 

Polski Ład w wysokości 1,5 mln zł, a wkład własny z budżetu gminy wyniesie 200 tys. zł. 

17 kwietnia – wizyta pani komendant PSP Sylwii Formeli w sprawie 1 mln zł wygranego przez 

naszą gminę w konkursie profrekwencyjnym na rzecz straży pożarnych. Wciąż nie ma 

ostatecznych wytycznych odnośnie możliwości wykorzystania tych środków, nadal trwają 

dyskusje i rozmowy na szczeblu władz krajowych. 

18 kwietnia – spotkanie wójtów i burmistrzów powiatu w Starej Dąbrowie. Było to ostatnie 

spotkanie w tej kadencji, część włodarzy nie będzie już pełniła swoich funkcji. 

Zadania inwestycyjne: 

Podpisaliśmy umowę na budowę drogi przy szkole w Kobylance, 10 kwietnia został 

przekazany plac budowy. Wykonawcą zadania jest firma Usługi Budowlane Wiesław Furtak, 

wartość robót  795 800,00 zł z tego 98% to dofinansowanie zewnętrzne z Polskiego Ładu. 

Termin zakończenia robót – początek września. 

Zakończyły się procedury odbiorowe parkingu w Morzyczynie. Zakończenie robót zostało 

zgłoszone do nadzoru budowlanego, obecnie czekamy na ich zatwierdzenie. Staramy się, aby 

parking był otwarty na majówkę, choć może się zdarzyć, że nastąpi to kilka dni później. 

19 kwietnia nastąpiło otwarcie ofert na przebudowę drogi w Reptowie. Postępowanie cieszyło 

się dużym zainteresowaniem wykonawców, bo wpłynęło aż 9 ofert. Zaoferowane ceny wahały 

się od 7,8 mln zł do  9,4 mln zł. Obecnie trwa proces weryfikacji ofert. Na to zadanie mamy 

pozyskane 8 mln zł z Polskiego Ładu. Przewidywany termin  realizacji – 14 miesięcy od 

podpisania umowy. 

Trwają przebudowy dróg na terenie gminy:  

- w Jęczydole – przewidywany termin zakończenia – 24 maja br. 

- w Cisewie – przewidywany termin zakończenia – 17 maja br. 

- ulicy Wilczej w Niedźwiedziu i Polnej w Zieleniewie – przewidywany termin zakończenia – 

03 lipca br.  



- dróg wewnętrznych  w Morzyczynie na rekreacji – przewidywany termin zakończenia – 

kwiecień 2025. 

Trwają także pozostałe inwestycje: budowa kanalizacji sanitarnej w Reptowie (przewidywany 

termin zakończenia –  maj 2025) oraz przebudowa świetlicy wiejskiej w Kunowie 

(przewidywany termin zakończenia – maj 2025). 

Złożyliśmy wniosek i otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie ok. 66 tys. zł na posadowienie 

tzw. ekoprzystanków przy ul. Szczecińskiej w Kobylance. Przygotowaliśmy zapytanie 

ofertowe i wyłoniliśmy już wykonawcę tego zadania, które ma być zakończone do końca 

czerwca br. 

Zadania komunalne: 

W trakcie weryfikacji są oferty złożone w przetargu na wymianę opraw oświetleniowych na 

energooszczędne. Otrzymaliśmy ok. 168 tys. zł na ten cel z programu Polski Ład – 

Rozświetlamy Polskę. Kilka ofert złożonych przez potencjalnych wykonawców mieści się w 

zaplanowanej kwocie, więc jeśli weryfikacja dokumentów będzie pozytywna, rozstrzygniemy 

przetarg i wyłonimy wykonawcę. Wymiana będzie dotyczyła ostatnich 111 lamp będących 

własnością gminy i obejmie także montaż opraw na słupach przy promenadzie, które zostały 

ostatnio w tym celu wymienione. 

W trakcie realizacji są remonty dróg gruntowych (obecnie trwają prace w Niedźwiedziu) oraz 

remonty cząstkowe dróg bitumicznych. 

Trwają prace przygotowawcze do sezonu letniego. 

Ogłosiliśmy przetarg na dostawę energii elektrycznej i gazu na 2025 r. 

Zostało zakończone postępowanie na II etap prac na skwerku w Kobylance. Niezbędne jest 

zwiększenie środków na ten cel, gdyż kwota zaplanowana z funduszu sołeckiego nie pokrywa 

w całości wykonania tego etapu prac. 

Został zakończony remont dachu w CKiR. 

Zawarliśmy umowę ze Spółdzielnią Socjalną na obsługę i utrzymanie parkingu i terenu 

rekreacyjnego przy głównej drodze na plażę w Zieleniewie. 


